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Írásbeli választ igénvlő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 46/1994.

(IX.30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdése alapján „Mikor készülnek el a
továbbfoglalkoztatottak kompenzációjára vonatkozó szabályok?” címmel írásbeli választ

igénylő kérdést kívánunk benyújtani Balog Zoltán emberi erőforrás miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

A közszférában dolgozóknak - a nyugdíjpolitikai szabályok változásairól szóló tájékoztatás t
követően - 15 napjuk volt arra, hogy továbbfoglalkoztatási kérelmet nyújtsanak b e
munkáltatójuknak. Amennyiben a munkáltató a kormány kötelező erejű véleményének
kikérését követően a dolgozó továbbfoglalkoztatásáról dönt, az érintett április 30-ig köteles
jelezni a foglalkoztatási jogviszony fennállásának tényét a nyugdíjfolyósító szerv felé . A
nyugellátás folyósítása július 1-től szünetel.

Korábban úgy fogalmazott a kormányfő, hogy 'egyedi, miniszterelnöki engedéllyel a
nyugdíjkorhatár elérése után is maradhatnak a közszférában azok a munkavállalók, akiknek a
szakmájában, mint például az orvosoknál, utánpótlásgondok vannak . A kettős juttatást, vagyis
a nyugdíj és a munkabér egyidej ű folyósítását nekik is megtiltják, de a fizetésüket olyan
szintre emelik, hogy ne keressenek kevesebbet, mint amikor két forrásból volt jövedelmük ,
mert így fair .' A továbbfoglalkoztatás engedélyezése iránti kérelem benyújtása id őpontjában
ugyanakkor semmilyen jogszabály nem garantálta azt, hogy a miniszterelnőki ígéret teljesül,
azaz a kettős juttatást tilalma ellenére a jövedelem július 1-jét követően változatlan marad.

A közszférában dolgozók továbbfoglalkoztatásukra irányuló kérelműket a döntést
meghatározó legfontosabb feltételek ismerete nélkül nyújtották be munkáltatójuknak. Az
engedélykérelmi formanyomtatvány semmilyen garanciát, vagy utalást sem tartalmazott a
továbbfoglalkoztatottak várható kompenzációjára vonatkozóan .

Mindezek miatt az lenne a kérdésem Miniszter úrhoz, hogy a kormányf ő ígéretének
megfelelően mikor készülnek el a kompenzációra vonatkozó szabályok?
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Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2013 . február 18 .

Szél Bernadett
független képviselő
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